
dr Patrycja Juszczyk                        Czeladź, 24.10.2022 r. 

Radna Rady Miejskiej  

w Czeladzi 

 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 w Czeladzi 

 

 

W N I O S E K 

 

 

Dnia 9 października 2022 r., zgłoszono przeze mnie w korespondencji mailowej z 

Kierownikiem Działu Gospodarki Komunalnej konieczność podjęcia następujących działań w 

Biblioteczkach Plenerowych, zlokalizowanych w Parku Prochownia: 

a) naprawa uszkodzonych drzwiczek, 

b) usunięcie porastających wnętrza grzybów oraz impregnacja/zabezpieczenie 

odpowiednimi środkami przeciwdziałającymi rozrastanie się oraz powstawanie 

grzybów wewnątrz biblioteczek.  

Ponawiam swoją prośbę, gdyż od tamtego czasu – także dziś – dostałam od Mieszkańców 

zdjęcia, które potwierdzają, iż problem nadaj istnieje (załączam je do dokumentu).  

Przede wszystkim, konieczne jest odpowiednie zabezpieczenie drewna przez pojawianiem się 

narośli w postaci grzybów. O co proszę w niniejszym wniosku. 

 

 

Z poważaniem, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 


